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GBC:S VERKSAMHET

Göteborg Beachvolley Clubs
huvudverksamhet är att utveckla
medlemmarnas färdigheter i beachvolleyboll,
att främja och driva sporten som sådan framåt
och att fungera som ett motionscentrum för
Göteborgarna.

I GBC är alla välkomna och det finns möjlighet
till träning för alla nivåer, från nybörjare till
elitspelare. Beachvolleyboll är en sport som
passar både gammal och ung och som är rolig
och givande oavsett nivå.

För sina medlemmar arrangerar klubben
välorganiserade träningar med kompetenta
och drivande tränare och genomför
utbildningar i syfte att öka kompetensen hos
både spelare och tränare. Klubben bedriver
också ett seriespel för de som vill ha en
tävlingsform som ger en utmaning och hjälper
till att utveckla ens spel under höst och vår.

Klubben anordnar även mycket uppskattade
träningsresor till varmare länder med några av
landets bästa tränare. Resorna ger en intensiv
träning i gott sällskap som stärker
klubbgemenskapen och ger en mycket bra
start på säsongen för alla.

Genom att försöka hjälpa elitspelarna bland
medlemmarna och satsa på
juniorverksamheten försöker klubben driva
sporten framåt. Klubbens elitspelare tillhör de
bästa i Sverige, både bland juniorer och
seniorer.

Förutom träningar arrangerar klubben också
tävlingar för spelare på alla nivåer från hela
Norden. De flesta tävlingarna hålls under
sommaren, men de årliga arrangemangen
kring Easter Cup och Halloween Cup är bland
de större turneringarna i Sverige.

Sedan 1999 driver klubben NRJ
Beachvolleyhall som blivit ett mycket populärt
motionscentrum i Göteborg. Hallen drivs
numera genom klubbens helägda aktiebolag
som förutom att ge allmänheten tillgång till
enkel och rolig motion även anordnar
företagsarrangemang och arrangeman för
andra typer av grupper.

Fakta om GBC 201 0 2009

Antal medlemmar 1718 1378

Damer 939 726

Herrar 779 652
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ORDFÖRANDEN OM 2009-
201 0

2009-2010 har varit ett år då mycket har hänt
för GBC. Arbetet med få hall i Kviberg har
fortsatt, läger i Spanien, framgångar både på
senior och juniornivå.

Året fick rivstart med Easter Cup. I elitdelen
av turneringarna drog GBC längsta strået i
både dam och herr-klassen. GBC: s damer
fortsatte sommaren med flertalet fina resultat,
herrarna hade det lite svårare men nådde
pallen vid enstaka tillfälle.

På juniorsidan fick vi se många framgångar
under sommaren, inte minst under Junior SM i
Malmö. Prestationer ifrån vissa var så stora att
de fick chansen att spela på internationell
mark.

Årets beachresa bytte destination ifrån Turkiet
till Spanien. Trots isländska vulkanutbrott
kom ett glatt gäng ner till Roses för att avnjuta
1 vecka av sol, bad och lite beach. Som en extra
guldkant bidrog 2004 års OS-silvermedaljör,
Javier Bosma, samt förbundskaptenen Ulric
Svensson med tidigare erfarenheter från
staden. Tanken är att vi ska kunna åka till
Roses även 2011.

Göteborg fick äran att hålla en delturnering i
Swedish Beachtour. Målsättningen är att GBC
ska vara med och arrangera detta nästa år.

Projekteringen av bygget i Kviberg går
långsamt framåt. Om byggnationen går enligt
plan så kommer vi kunna flytta in hösten 2011.
16 inomhusbanor, utomhusbanor i anslutning
till hallen och diskussion förs med olika
aktörer för att även kunna ha ett riktigt gym i
våra lokaler. Ett mindre bakslag är att vi tyvärr
inte har möjlighet att ha kvar Ipanema fr.o.m.
slutet av januari 2011. Copacabana ska vara
kvar och vi ser över möjligheten att ha kvar
denna hall även efter öppnandet av hallen i
Kviberg.

Ola Kvist, ordföran
de i GBC
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NY HALL I KVIBERG

En ny, alldeles egen beachvolleybollhall har
länge varit en dröm för GBC. I och med att vi
tyvärr fått reda på att vi inte kommer få
behålla den ena av de två hallarna i Högsbo
från och med 2011 har det blivit ännu mer
kritiskt för oss att få till stånd en ny lösning för
alla våra tränande medlemmar och för
allmänheten. Det har varit många turer och
besvikelser på vägen, men under 2010 har vi
kommit ett stort steg närmare att uppfylla
drömmen.

I januari gav idrott- och föreningsnämnden
klartecken till kommunal borgen för att
säkerställa finansieringen för bygget. I augusti
beslutade byggnadsnämnden att ställa ut en
detaljplan för hallområdet på Kviberg, vilket
är en förutsättning för att bygglov ska kunna
beviljas. Klubbens bolag har också tecknat
avtal med SEFA bygg AB om byggnationen.

Det är naturligtvis mycket som fortfarande kan
gå fel, men sammantaget är vi nu närmre än vi
någonsin varit.

Nyhallgruppen

Ulf Norman
Anders Berg
David Alm

Hallen är ritad av karlsson wachenfeldt arkitekter.
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ELIT

Säsongen 2009/ 2010 har klubben haft goda
framgångar både på Swedish Beach Tour och i
challengertävlingar. Klubben valde att även
denna säsong ge våra elitspelare ekonomiskt
stöd. Tävlingssäsongen startade med Easter
Cup och storslam för GBC med segrar i
elitklassen för Anna
Åsberg/Mia Hallberg
respektive Stefan
Lunderbye/Henrik
Andersson, i challenger
segrade Elin Lindberg/
Stina Malm och i open
dubbelseger med Charlotta
Ekman/ Sara Elgh
respektive Martin
Andersson/ Joakim
Svanberg. Under hösten
och delar av våren fanns
Isak Hermansson på plats
som elittränare vilket var
uppskattat. Därefter följde
tyvärr en strulig
träningsperiod.

Resultatmässigt har
säsongen varit bra med en
mängd goda resultat. Anna
Åsberg/Maria Hallberg har
deltagit i alla tourtävlingar
utom en då Maria var
skadad. Som bäst med i 2:a
plats i Linköping och ett
brons på SM. På herrsidan
har Olov Eriksson deltagit i
alla tourtävlingar, tagit
brons på SM och en 2:a
plats i Karlskrona. Stefan
Lunderbye/Henrik
Andersson har gjort sin
kanske bästa säsong med 5
tourtävlingar och en 3:e
plats som bästa resultat.

Vi har i år haft 10 tjejer som deltagit på touren
och 4 herrar och utöver redan nämnda resultat
kan nämnas Elin Lindberg /Stina Malm och
Sandra Olausson/ Kajsa Edebjörk som deltagit
i 3 tourtävlingar. Övriga på touren har varit
Johan Arvidsson, Carolina Alderblad/Filippa
Mörling, Jessica Karlsson och Annelie
Andersson.

Anna Åsberg

Aktuell: Uttagen till OS-kval

Ålder: 27

Spelat i GBC sen: 2002

Meriter: 2 SM-brons,
tourfinalsilver -09, Årets
genombrott -09

Styrkor: Fysisk styrka,
block, anfall och ganska bra
på fingerpass

Mål: Spela OS-kvalet, SM-
guld, spela en main draw på
en WT



7

JUNIOR

Juniorverksamheten i GBC är idag uppdelad i
mellanstadie-, högstadie- och
gymnasiegrupper. Grupperna består av 6-16
ungdomar som tränar två gånger i veckan med
undantag för våra Elitutvecklingsgrupper för
juniorer som har tre träningar i veckan. Dessa
grupper består av de spelare som GBC tror
kommer vara framtida toppspelare på
nationell och internationell nivå.

Målsättningen under hela det gångna året har
bl.a. varit att öka antalet juniorer som deltar i
Svenska Mästerskapen för juniorer i
beachvolleyboll (USM) i slutet av sommaren
2010. Därför anordnades i GBC:s regi ett
träningsläger för juniorer i Mellbystrand
veckan innan USM i Malmö. Lägret bestod av
33 ungdomar från 14-20 års ålder. Därefter
åkte man ner tillsammans till årets junior-SM i
Malmö vilket blev det bästa för klubben
någonsin med 28 startande lag från GBC med
5 medaljer som resultat. Speciellt glada är vi
att samtliga medaljer i U21-pojkar hamnade i
klubben. Till nästa år hoppas vi främst att
antalet deltagande lag ökar men även en ökad
medaljskörd vore trevligt.

GBC har under sommaren haft förmånen att
representera Sverige på ett stort
ungdomsmästerskap då Joakim Svanberg blev
uttagen till U-20 EM på Sicilien.

Vi hoppas att den goda utvecklingen i GBC:s
ungdomsverksamhet fortsätter samt att antalet
medverkande lag i ungdomsturneringar, både
nationellt och internationellt, kommer
domineras av spelare från GBC. Detta är något
vi ser fram emot med glädje.

Fakta 201 0 2009

Antal juniorer 457 388

Tjejer 294 240

Killar 163 148

Joakim Svanberg

Aktuell: Uttagen till U20-EM

Ålder: 19

Spelat i GBC sen: 2004-
2005

Meriter: U19 SM-guld -09,
U21 SM-brons -10

Styrkor: Försvar och pass

Mål: SM-guld, vinna en
Sverigetourdeltävling i
Göteborg
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TRÄNINGSLÄGER I ROSES

Årets träningsläger bytte resmål från Turkiet
till Roses i närheten av Barcelona i Spanien.
Drygt 110 deltagare passade på att under en
veckas tid vässa färdigheterna inför sommaren
med hjälp av de 12 instruktörerna.

Temat för i år var "Ännu mer klubbkänsla" för
att knyta an till förra årets lyckade läger.
Stämningen började byggas upp redan på
hemmaplan med en kick-off för lägrets
deltagare som gav en möjlighet att lära känna
fler av de andra.

Under några dagar hotades avfärden av det
isländska vulkanavbrottet, men det blev till
sist enbart förtruppen som fick bila ner i
slutänden. Väl på plats möttes deltagarna av
ett hotell precis vid stranden och uppspända
beachvolleybanor nedanför hotellverandan.

Dagarna inkluderade
både organiserad
träning i de indelade
grupperna på
förmiddagarna och
fritt spel på
eftermiddagarna.
För de som önskade
fanns också
möjlighet att delta i
tränarutbildning
steg 1 och 2, samt
domarutbildning.

"Allt som allt ett
fantastiskt arrangemang"



9

Tränarna på lägret kom både från GBC och
från andra klubbar. Noterbart är också att OS-
silvermedaljören Javier Bosma deltog som
instruktör.

Kvällarna innehöll gemensamma aktiviteterme
d bland annat föreläsningar av
förbundskaptenen Ulric Svensson och Javier
Bosma. Alternativt kunde deltagarna passa på
att utforska stadens butiks- och
restaurangutbud eller besöka det närliggande
Dali-museet i Figueres.

Veckan avslutades med en King/Queen-
turnering för alla deltagare och en rejäl
avslutningsfest.

Träningslägret var väldigt uppskattat bland
deltagarna och fick överlag väldigt bra

betyg i utvärderingen. Det deltagarna var
mest nöjda med var det nya resmålet,
instruktörerna, stranden och närheten till
banorna. Deltagarna tyckte också att lägret
var bra organiserat och att det var bra att
maten ingick i priset.

Allt var dock naturligvis inte perfekt, bland
annat var det ett flertal som blev magsjuka,
något som nästa års läger förhoppningsvis
slipper undan. Ett stort antal av
lägerdeltagarna har svarat på utvärderingen
och har därigenom hjälpt till att göra nästa
års läger bättre.

Projektledare Roses 201 0

Frida Stahre
Fredrik Stahre

"... det är bästa veckan på
hela året!"
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TRÄNING OCH UTBILDNING

Utbildning

Totalt kommer sex tränarutbildningar och två
domarutbildningar att ha genomförts under
det gångna året. En steg 1-utbildning har
genomförts under våren och en steg 2-
utbildning. Dessa utbildningar är
även planerade att genomföras
under hösten. Intentionen är att
genomföra samma antal
utbildningar under nästa år.
Dessutom hölls båda
stegutbildningarna under
träningslägret i Spanien vilket vi
har förhoppningar att kunna
genomföra även nästa år.
Intentionen från klubbens sida är
att alla som är tränare ska vara
utbildade för att vi ska kunna
hålla en hög kvalité på våra
träningar.  

Under våren hölls även
en  domarutbildning  i hallen för
att våra medlemmar ska ha möjlighet att
känna sig trygga i sitt dömande och eventuellt
ha möjligheten att påbörja en domarkarriär.

Träning

Under året har två tränarmöten anordnats.
Närvaron på dessa möten har varit mellan 20-
25%. Intentionen till nästa år är att förändra
formen för tränarmötena med förhoppningen
att höja närvaron. Syftet med att höja närvaron
är att det dels endast är ett tillfälle per halvår
där vi kan dela med oss av information och
dels att det är enda gången som alla tränare är
samlade. Mer information om hur formen ska
förändras kommer de som är berörda delges
med tiden.  

Under vårsäsongen genomfördes en
utvärdering av våra tränare genom att skicka
ut en elektronisk enkät. I huvudsak var
resultatet bra och glädjande positivt. Dock
finns det alltid aspekter som går att förbättra
och det har vi tänkt att göra genom att
fortsätta hålla fler utbildningar men även fler
utvärderingar av våra tränare.  

Under våren anordnades även ett tillfälle där
tränarna som varit aktiva under våren fick
möjlighet att delta i en femkamp på Liseberg.
Det tillfället var tyvärr tvunget att ställas in på
grund av för dålig uppslutning. Nästa vår

kommer detta tillfälle att läggas tidigare för att
inte kollidera med träningar och tävlingar.
Under hösten 2009 anordnades
ett  avtackningstillfälle i form av ett julbord.

En av klubbens tränare, Fredrik Stahre, har
också blivit uttagen till coach för Sveriges
damlag vid OS-kvalet 2010.

Tränare 201 0

Antal tränare omkr 70

Antal tränare med fasta grupper ht-10 43

varav outbildade 10

steg 1 18

steg 2 11

steg 3 3

Antal deltagare steg 1-utbildningar 13

Antal deltagare steg 2-utbildningar 6

Antal deltagare steg 3-utbildningar 4

Träningar VT-1 0 HT-09

Antal pass per vecka * 101 102

Antal damserier 16 14

Antal herrserier 19 19

* inkl seriespel. Sommaren -10 genomfördes 21 pass per vecka.
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TÄVLINGAR OCH
ARRANGEMANG

Under det gångna verksamhetsåret har
klubben arrangerat flertalet
inomhusturneringar, både rankinggrundande
och skojturneringar, samt dubbelt så många
rankingrundande turneringar utomhus
jämfört med föregående år.

Antalet openturneringar inomhus har under
vinter- och vårsäsongen minskats för att få ett
större deltagande på varje turnering, vilket har
gett resultat. Endast en turnering ställdes in på
grund av för få lag och detta kan varit med
anledning av att det arrangerades flera mindre
openturneringar under samma period. Vad
gäller de stora turneringarna, Halloween,
Trettondagsturneringen och Easter Cup, har
alla gått väldigt bra. Halloween har haft ett
rekordår i antal deltagande lag och
arrangemanget har dessutom varit bättre än
tidigare år. Trettondagsturneringen hade
premiär som rankinggrundande turnering,
vilket förmodligen höjde dess status och var en
av anledningarna till fler anmälda lag än
vanligt. Arrangemangsmässigt var Easter Cup
en riktig succé, sett till omdömen och ekonomi.
Det var något färre lag än året innan, men
Hard Rocks inramning med DJ och
ljussättning uppe på balkongen höjde upp
turneringen och skapade ett riktigt drag i
hallen.

Sommarsäsongen bestod detta år av dubbelt så
många seniorturneringar som förra året. Fyra
challenger och åtta open har avklarats, där
merparten av turneringarna spelats på Åby.
En nyhet för i år var att GBC arrangerade en
challenger på Åsa Vita Sand, vilket var mycket
uppskattat av deltagarna. Vidare har tre
juniorturneringar arrangerats på Åby, varav
en Beach Time Tour (förbundets
juniorsatsning). Överlag har
juniorturneringarna fått sig ett rejält lyft från
föregående år.

Förutom alla rankinggrundande turneringar
har Afterbeachen fortsatt att öka i popularitet
och drar massvis med folk varje gång. Nya
regler för när man kan anmäla sig har fått
införas för att platserna inte ska försvinna med
en gång.

IPANEMA BEACH AB

Sedan 2007 driver GBC beachvolleybollhallen
genom det helägda bolaget Ipanema Beach
AB. Bolaget har hand om all uthyrning och
arrangerar även företagsarrangemang och
andra aktiviteter såsom svensexor och
möhippor.

Bolaget driver förutom hallen även
utomhusbanorna i Åby under sommaren.

Under året har mycket fokus legat på att
bygga den nya hallen som också kommer ge
möjligheter att genomföra bättre och även mer
avskilda arrangemang.

En uppfräschning av medlemsdelen av hallen
har genomförts av engagerade medlemmar.

Styrelse

Anders Berg, ordförande
Rosita Hallgren, ledamot
David Alm, ledamot

Revisor

Henrik Olsson, BDO

VD

Ulf Norman

Anställda

Gustav Svensson
Ramtin Nosrati
Andreas Hällerö
Kristofer Winberg

Genomförda tävlingar 2009 - 201 0

Challenger "Final" 1

Challenger 7

Open 17

Mixed 3

Junior 7
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STYRELSEN

Vi har sedan ett drygt år tillbaka arbetat med
att dokumentera vårt arbete i vad vi valt att
kalla styrdokument. Dokumenten klarlägger
samarbetet och ansvarsfördelning mellan
Ipanema Beach AB och GBC. Alla viktiga
beslut vi fattar dokumenterar vi och behöver
på så vis inte uppfinna hjulet mer än en gång.

Syftet är att säkerställa kvalitet, kontinuitet och
effektivitet i vårt arbete.

Som exempel kan nämnas att vi har dokument
över:

1 . Målsättningar, strategier och policy

2. Vad skall man tänka på före under och efter
ett styrelsemöte, årsmöte.

3. Tillsättning av träningsgrupper, vad
används för kriterier, vem är med och fattar
beslut.

4. Träningslägret, allt från hur och vem som
skall arrangera lägret till ekonomin runt
detta arrangemang.

Styrelsen har genomfört tio ordinarie möten
samt en arbetshelg under verksamhetsåret.

Valberedning 2009-201 0

Martina Nilsson, ordförande
Fredrik Stahre, ledamot
Kristofer Winberg, ledamot

Revisorer

Henrik Olsson, BDO
Sarka Gaisler, lekmannarevisor

Styrelsen 2009-201 0

Ola Kvist,
ordförande

Lars Bernholm,
kassör

Jan Magnusson,
elitansvarig

Linda Grönberg,
arrangemangsansvarig

Martin Johansson,
tränar- och utbildningsansv

Katrine Buskhe,
suppleant

Verena Niederhaus,
vice ordförande/kvalitetsansv.

Ragnar Cederlund,
sekreterare/informationsansv.

JosefPernholm,
junioransvarig

Johan Arvidson,
arrangemangsansvarig

David Alm,
repr. Ipanema AB/ny hallgrupp

Therese Hallgren,
suppleant




